
Protokó  nr 56/16/2005ł
Z nadzwyczajnego posiedzenia Komisji Edukacji Rady 

Miasta Gda skań
w dniu 24 listopada 2005 roku o godz. 13.00

w sali 213

 Nowego Ratusza w Gda sku, przy ul. Wa yń ł  

Jagiello skie 1.ń

Obecni: wg za czonych list obecno ci.łą ś

Przewodnicz cy  komisji  Tomasz  Sowi skią ń  otworzy  posiedzenie  i  powitał ł  
przyby ych  na  posiedzenie  komisji  go ci  oraz  radnych  i  zaproponował ś ł  
nast puj cy porz dek posiedzenia:ę ą ą

I. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawie  uchwaleniał  
bud etu miasta Gda ska na rok 2006 – druk nr 1681,ż ń

II. Sprawy bie ce, wolne wnioski.żą

Który przyj ty zosta  jednog o nie – 5.ę ł ł ś

PUNKT 1

Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawie  uchwalenia  bud etuł ż  
miasta Gda ska na rok 2006 – druk nr 1681ń

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Poinformowa , e opinia do bud etu na 2006 zawiera  b dzie wszystkie wnioskił ż ż ć ę  
z o one przez  cz onków komisji  i  radnych, dotycz ce  zwi kszenia  kwoty nał ż ł ą ę  
wydatki bie ce  –  remonty. Jednocze nie podkre li ,  i  komisja  przeg osujeżą ś ś ł ż ł  
wniosek pani W odarskiej w spr. Szko y Podstawowej nr 24 (plac zabaw) orazł ł  
cz  wniosków z o onych przez radn  Gosz w interpelacji 108/05.ęść ł ż ą

Nast pnie przedstawi  opini  komisji wraz z wnioskami do bud etu na 2006 rokę ł ę ż  
oraz dwie mo liwo ci pozyskania rodków na wnioskowane remonty i zapytaż ś ś ł 
cz onków, czy s  jakie  pytania lub uwagi, co do tre ci?ł ą ś ś

Pyta  nie by o, wi c przyst piono do g osowania.ń ł ę ą ł
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Komisja  Edukacji  Rady  Miasta  Gda ska  na  posiedzeniuń  
nadzwyczajnym  w dniu  
24  listopada  2005  roku  rozpatrzy a  projekt  uchwa y  ł ł w 
sprawie uchwalenia bud etu miasta Gda ska na rok 2006 –ż ń  
druk nr 1681.

I. Komisja  Edukacji  wnosi  o  zwi kszenie  rodków  wę ś  
WYDATKACH  REMONTOWYCH  PLANOWANYCH  NA 
2006r., na o wiat  i wychowanie o kwot  7 175 000 z .,ś ę ę ł  
zgodnie  z  za czon  list  remontów,  która  zosta ałą ą ą ł  
skonsultowana z Wydzia em Edukacji i Sportu, DRMG,ł  
placówkami  oraz  radnymi.  Komisja  Edukacji  jest  
przekonana o bezwzgl dnej konieczno ci uzupe nieniaę ś ł  
planu  remontów  placówek  o wiatowych  o  placówkiś  
zawarte w przed o onej li cie.ł ż ś

ród em  pozyskania  rodków,  je li  Pan  Prezydent  nieŹ ł ś ś  
wska e  innego,  mog  by ,  zdaniem  Komisji  Edukacjiż ą ć  
oszcz dno ci  uzyskane  po  przetargach  na  inwestycjeę ś  
drogowe w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym.

ród em  pozyskania  rodków,  wnioskowanych  przezŹ ł ś  
Komisj  Edukacji  ę mog  by  równieą ć ż wolne  rodki  wś  
bud ecie  na  rok  2006,  uzyskane  w  wyniku  korekty  wż  
bud ecie  miasta  na  2005r.,  zawartej  w  druku  nr  1685,ż  
podj tej na sesji Rady Miasta Gda ska w dniu 24.11.2006r. ę ń
II. Komisja  Edukacji  wnioskuje  o  konsekwentne 

przekazywanie  na  cele  remontowe  rodkówś  
(oszcz dno ci),  uzyskanych  po  przetargach  naę ś  
remonty zawarte w Planie remontów na 2006r.

Komisja  powy szy  projekt  uchwa y  z  powy szymiż ł ż  
wnioskami  -  4  g osami  za,  przy  1 wstrzymuj cym  si  -ł ą ę  
zaopiniowa a pozytywnie. ł

UZASADNIENIE
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Komisja  szczegó owo  przeanalizowa a  przedstawiony  przez  Prezydentał ł  
Miasta Gda ska „Plan Finansowy na 2006r.-Wydatki na zadania bie ce –ń żą  
Remonty” z dnia 31.08.2005r.

W zwi zku z tragicznym stanem technicznym budynków i post puj cą ę ą ą 
degradacj  placówek, komisja wychodzi z za o enia, e zwi kszenie kosztówą ł ż ż ę  
od o onych remontów mo e istotnie przekroczy  nawet koszty zaci gni tego nał ż ż ć ą ę  
ten cel kredytu. 
Do dnia dzisiejszego nie przedstawiono, wnioskowanej w dniu 26. 10. 2005r. 
symulacji porównuj cej zwi kszone koszty odk adanych remontów zwi zane zą ę ł ą  
post puj c  degradacj  obiektów  o wiatowych,  z  ewentualnymi  kosztamię ą ą ą ś  
zaci gni cia kredytu na wcze niejsze przeprowadzenie w/w remontów.ą ę ś

Ponadto trzeba wzi  pod uwag  wyra ne zmniejszenie kosztów bie cegoąć ę ź żą  
utrzymania  placówek,  które  b d  wynikiem  przeprowadzonych  remontów,ę ą  
przede wszystkim: koszty ogrzewania i bie ce remonty.żą

Komisja Edukacji wychodzi z za o enia nieuchronno ci przeprowadzenia w/wł ż ś  
remontów (nakazy  inspekcji),  faktu,  i  dotycz  one mienia  miasta  Gda ska.ż ą ń  
Ponadto nale y wzi  pod uwag  wzgl dy bezpiecze stwa i zdrowotne dzieci,ż ąć ę ę ń  
m odzie y oraz pracowników tych placówek. ł ż

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Zaproponowa  równie  przeg osowanie  wniosku  do  Prezydenta  Miasta  wł ż ł  
sprawie Szko y Podstawowej Nr 24 oraz wniosków radnej Zofii Gosz, zawartychł  
w Interpelacji do Prezydenta nr 108/2005.

G osów w dyskusji nie by o wi c przyst piono do g osowania.ł ł ę ą ł

Komisja Edukacji Rady Miasta Gda ska na posiedzeniu nadzwyczajnym w dniuń  
24 listopada 2005r. rozpatrywa a wnioski remontowe na 2006r., z o one przezł ł ż  
cz onków  komisji  i  radnych,  a  nie  uwzgl dnione  w  WYDATKACHł ę  
REMONTOWYCH PLANOWANYCH NA 2006 ROK.

I. Komisja  Edukacji  wnioskuje,  aby  w  ramach  bie cychżą  
remontów  lub  z  wolnych  rodków,  przeprowadziś ć 
modernizacj  placu zabaw na terenie Szko y Podstawoweję ł  
Nr 24, ul. Lilii Wenedy 19 (obecny stan techniczny placu 
zabaw  jest  zagro eniem  dla  bezpiecze stwa  i  zdrowiaż ń  
dzieci). 

II. Komisja wnioskuje  równie  o  rozwa enie  mo liwo ci  iż ż ż ś  
podanie sposobu za atwienia wniosków o wykonanie pracł  
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remontowych w placówkach, które zg osi a w Interpelacjił ł  
nr 108/05 z dnia 10.10.2005r. (kopia w za czeniu) radnałą  
Zofia Gosz.

Powy szy wnioski, komisja przyj a jednog o nie– 5 g osami za.ż ęł ł ś ł

PUNKT 2

Sprawy bie ce, wolne wnioski.żą

El bieta Grabarek – Bartoszewicz ż
Zapyta a o posiedzenie wyjazdowe komisji, w sprawie którego z o ono pismo doł ł ż  
pani dyrektor BRMG.

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
 Zaproponowa , e zwróci si  z pismem do pani dyrektor o wyjazd do Anglii,ł ż ę  
poniewa  uwzgl dniaj c  tanie  linie  lotnicze  by by  najta szym  zż ę ą ł ń  
proponowanych przez komisj  pa stw.ę ń

Wi cej  spraw bie cych nie  by o, wi c  przewodnicz cy  Sowi ski  zamknę żą ł ę ą ń ął 
posiedzenie komisji.

Protokolant

Katarzyna Kosatka

Przewodnicz cyą

         Tomasz Sowi skiń
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